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2013Z22637 

Vragen van de leden Jadnanansing en Ypma (beiden PvdA) aan de 
staatssecretaris van Onderwijs, Cultuur en Wetenschap over het bericht 
«Scholen niet blij met vergelijkingssite» (ingezonden 20 november 2013). 

Vraag 1
Bent u bekend met het artikel «Scholen niet blij met vergelijkingssite»?1 

Vraag 2
Herkent u de kritiek van scholen dat op de website schoolkompas.nl 
(«Vensters PO») sprake is van een «brij van gegevens», terwijl scholen via de 
Vensters PO ouders juist op een betere manier met informatie zouden 
moeten bedienen? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 3
Op welke wijze is er rekening gehouden met de gebruiksvriendelijkheid van 
de website en verhoudt de gebruiksvriendelijkheid van de website zich tot de 
lengte van het demofilmpje dat op de website staat? 

Vraag 4
Is het waar dat ruim 7 miljoen euro wordt uitgegeven aan Vensters PO terwijl 
er met Vensters VO al een systeem bestaat voor het delen van gegevens over 
scholen? 

Vraag 5
Hoe verklaart u het grote verschil in kosten tussen MBO Transparant (dat 
voor slechts 20.000 euro is ontworpen) en Vensters PO (dat ruim 7 miljoen 
euro kost)? Kunt u de uitgaven die in het kader van Vensters PO worden 
gedaan nader toelichten? 

Vraag 6
Is het waar dat de data die worden verzameld in het kader van Vensters niet 
openbaar zijn en dat de data die SchoolInfo verzamelt niet (her)gebruikt 
mogen worden? Zo ja, wat vindt u hiervan? 

1 http://www.spitsnieuws.nl/archives/binnenland/2013/11/scholen-niet-blij-met-vergelijkingssite
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Vraag 7
Is het waar dat SchoolInfo niet onder de Wet openbaarheid van bestuur noch 
onder de herziene Wet subsidiëring landelijke onderwijsondersteunende 
activiteiten valt?
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